
Protokoll fört vid PRO Ulleruds årsmöte den 10 september 2021. 

Lokal: Kulturhuset, Deje.    

 
§1 Årsmötets öppnande 

Ordförande Bo Eriksson hälsade alla hjärtligt välkomna, han förklarade därefter 

årsmötet för öppnat.   

 

§2  Val av ordförande och sekreterare för årsmötet 

Årsmötet valde Lisbeth Staaf Igelström som ordförande för årsmötet. 

Årsmötet valde Elisabeth Karlsson som sekreterare för årsmötet. 

Årsmötet höll en tyst minut för att hedra de medlemmar som avlidit under 2020. 

 

§3 Förslag till dagordning 

Den föreslagna dagordningen föredrogs och godkändes. 

 

§4 Val av två justerare tillika rösträknare för årsmötet 

Årsmötet valde Vivianne Berglund och Krister Berglund att justera 

årsmötesprotokollet tillika vara rösträknare. 

 

§5 Kallelse till årsmötet 

Kallelse till årsmötet har skett i laga ordning. Annons i Forshaga/Deje-bladet, 

information på möten, utlagt på hemsidan samt uppsatt på anslagstavlor. 

Årsmötet godkände förfarandet. 

 

§6 Fastställande av Verksamhetsplan och budget för år 2021. 

Verksamhetsplan och budget för år 2021 fastställdes av styrelsen i november år 2020. 

Årsmötet godkände förfarandet. 

 

§7 Verksamhetsberättelse 2020 

Verksamhetsberättelsen för 2020 föredrogs och lades med godkännande till 

handlingarna. 

 

§8 Resultat- och balansräkning 2020 

Resultat- och balansräkningen föredrogs för år 2020. 

Resultat- och balansräkningen fastställdes och lades med godkännande till 

handlingarna. 

 

§9 Revisorernas berättelse för år 2020 

Revisorernas berättelse föredrogs och lades med godkännande till handlingarna. 
 

 



§10 Beslut om ansvarsfrihet för styrelse och kassaförvaltare för år 2020 

Revisorerna har i sin berättelse föreslagit att styrelsen ska beviljas ansvarsfrihet för 

det gångna verksamhetsåret, vilket också blev årsmötets beslut. 

 

§11 Kostnadsersättning förtroendevalda. 

Förslag på oförändrad ersättning på 8000:- som fördelas inom styrelsen lämnades till 

årsmötet. Årsmötet beslutade att godkänna detta. 

 

§12 Val av kassör 

Erling Nilsson 2 år omval 

 

§13 Val av studieorganisatör 

Sigbritt Johansson 2 år nyval 

 

§14 Val av två styrelseledamöter 

Bengt-Åke Brunzell 2 år omval 

Britt-Marie Axelsson 2 år omval 

 

§15 Val av två styrelseersättare 

Johnny Jensen 1 år omval 

Bo Lindberg 1 år omval 

 

§16 Val av ombud till ABFs fullmäktige/repskap 

Sigbritt Johansson 1 år nyval 

 

§17 Val av revisor 

Rolf Grina  1 år nyval 

 

§18 Val av revisorersättare 

Ingemar Jansson 1 år nyval 

 

§19 Val av ansvarig minnesfonden 

Vivi-Anne Berglund 2 år omval 

 

§20 Val av ombud till Fonus 

Bengt-Åke Brunzell 2 år  omval 

 

§21 Val av ansvarig försäkringsfrågor 

Johnny Jensen 2 år omval 

 

§21 Val av ansvarig PRO-danserna 

Erling Nilsson 1 år omval 

 



§23 Val av lotteriansvarig (4 år) 

Ulla Måhl  4 år omval 

 

§24 Val av valberedning 

Rolf Grina  3 år omval 

Krister Berglund 2 år omval 

Per-Inge Dahlberg 1 år omval 

 

§25 Nästa medlemsmöte 

Nästa medlemsmöte blir fredagen den 12 november kl. 14:00. 

 

§26 Rapporter/Övrigt 

Lisbeth Staaf Igelström rapporterade lite ifrån PRO Värmland: 

 Lisbeth meddelade att hon slutat som ordförande i PRO Värmland efter 12 år 

på PRO Värmlands årsmöte den 23/6. Ny distriktsordförande är Thorsten 

Born och vice ordförande Gunilla Söderlund. 

 

 Utbildning i medlemssystemet Harald samt hemsidan kommer att ske under 

hösten.  

 

 PRO har allmän friluftsdag den 22/9.  

 

 PRO Riksorganisation har kongress nästa år den 17-19/6 där många viktiga 

beslut kommer att antas. 

 

 PRO har tyvärr tappat många medlemmar under 2020 och även under detta 

år. Viktigt att vi hjälps åt med att behålla de vi har samt värva nya 

medlemmar. 

 

 Gysinge Herrgård är under försäljning, men detta berör inte PROs 

Folkhögskola som kommer att finnas kvar. 

 

 Viktiga PRO-frågor är äldreomsorgen och pensionen som det jobbas hårt med. 

Jan Andersson, 1:e vice ordförande i PRO kommer att medverka på PRO 

Värmlands höstmöte den 27/10 och prata om pensioner. 

 

En fråga ställdes om hur det gick för PRO Ullerud i Ulleboulen. 

Per-Olof Sjöberg meddelade  att PRO Ullerud på kom en 2:a plats och vinnarna blev 

PRO Hagfors. 

 



§27 Avtackningar och årsmötets avslutande. 

Följande personer avtackades med ett varit kuvert: 

Bertil Lundberg – Styrelsen 

Sune Lindfors – Revisor 

Gunvor Andersson – Studieorganisatör 

Det fick en varm och hjärtlig applåd från årsmötesdeltagarna. 

Lisbeth Staaf Igelström och Elisabeth Karlsson fick ett varsitt kuvert för att de satt 

ordförande resp. sekreterare för årsmötet. 

Lisbeth Staaf Igelström tackade för bra och trevligt årsmöte och önskade nya 

styrelsen lycka till med sitt PRO-arbete och förklarade därefter årsmötet för avslutat. 

 

 

Vid prokollet:                Justeras: 

 

Elisabeth Karlsson   Bo Eriksson 

Sekreterare    Ordf. §1-2 

 

 

Justeras: 

 

Lisbeth Staaf Igelström 

Ordf. §3-27 

 

Justeras:    Justeras: 

 

Vivi-Anne Berglund   Krister Berglund 

 

 

 

 


